
FAU-møte 18.02.21 – Ekstramøte om Korona 

Tilstede: Sandra Waage (FAU-leder/6B), Renate Macpherson (rektor), Anders Tvedt (1C), Linn Baug 

(5B), Erinice Eversvik (4B), Camilla Brynestad (7B), Mariann Solberg Barry (2B), Simen Toska (3A), Asle 

Hordnes (2A), Karen Silset (5C), Tom Lohiniva (7A), Eirik Romslo Kleppe (2C), Lisa Landsvik (5A) 

 

Erfaringer fra rektor:  

● Før rødt nivå ble igangsatt ble planen justert etter innspill fra Korona-gruppe i FAU 

● Fulgte i hovedsak planen som var lagt for rødt nivå, men med noen justeringer basert på hva 

som var praktisk mulig. F.eks. ble utetid på andre steder enn skolen vanskelig å gjennomføre 

pga. personalressurser. 

● Hadde møte med innsatsledelsen et par dager etter rødt nivå var startet 

o Diskuterte gruppesammensetning på elevgruppene 

o Hadde plan om at gruppesammensetning skulle justeres dersom rødt nivå skulle 

videreføres 

 

 

Erfaringer fra FAU: 

FAU-representantene ble i forkant bedt om å innhente tilbakemeldinger på uken med rødt nivå fra 

foreldregruppene. Generelt kom det inn relativt få innspill, men her er kommentarer og spørsmål til 

rektor:  

● Endrede grupper ble for noen opplevd litt uvant og utfordrende fordi noen elever ble 

plassert sammen med andre de ikke vanligvis er sammen med, men det kom også 

tilbakemeldinger på at dette fungerte fint for de som ble flyttet fra opprinnelig klasse. 

● Savnet at det kom ut en oversikt over hvem som er på kohorten og med info om hvem som 

var kontaktlærer for oppfølging av både skole og smittevern  

● Utfordre skolen på å gjøre en liten kartlegging og se om det går opp dersom alle får velge 3-4 
de helst vil være i kohort med. For siden kohortinndelingen også gjelder på fritidenhar den 
stor betydning for det sosiale livet til barna. 

● Det at skolen har fått levert ut chromebooks var positivt for digital undervisning 

● Spørsmål til rektor: Er det andre måter å ivareta smittevern enn å dele opp i kohorter? F.eks. 
bruke gymsal til store klasser.  

o Rektor: Brukte gymsal til grupperom, men de opplevde ikke det som et godt rom pga 
lyd 

● Spørsmål til rektor: Den ekstraopprettede klassen bruker samme toalettfasilitetene som 
hovedklassen, hva er da effekten av kohorter?  

o Rektor: Har dessverre ikke flere toaletter, men hadde ekstra renhold på toalettene 
på rødt nivå. Ifølge ledende renholder har dette fungert bra. 



● SMS der man blir bedt om å gå inn på hjemmesiden til skolen for mer informasjon fungerer 
godt 

o Viktig å spesifisere i sms-utsendelsene hvilken klasse det gjelder for. Ved et tilfelle 
hadde ikke foreldre fått informasjon om hjemmeskole. 

o Rektor: Det er Foresatt 1 fra kontaktskjema som er registrert på SMS-listen. 
Innsatsledelsen hadde godkjent info som gikk ut. Skal sjekke opp i spesifikk sak 

 

 

Generelt sett ble det konkludert med at uken med rødt nivå gikk bra alt i alt. Betydelig forbedring ift 

smittetilfellet før jul. Flere FAU-representanter gav uttrykk for at rødt nivå ble godt håndtert av 

skolen.  

 

Andre saker:  

● Foreløpig relativt få svar på spørreundersøkelsen i forkant av kvalitetsoppfølging. Alle bør 

markedsføre denne undersøkelsen på Facebook-siden til klassen sin. 

● Rektor: På mandag er det mediakveld for 4. trinn med Barnevakten. Barnevakten vil også 

holde en ny pilot på opplegg om nettvett for elevene på 2. trinnet. 

 

 

Referent: Anders Tvedt 

 


